

Criteria for Responding to the Novel Coronavirus in Kochi Prefecture (19th Aug, 2021)

Advisory Stage * Indicators	Advisory Stage	Monitor (Green)	Caution (Yellow)	Warning (Orange)	Special Advisory (Red)	Emergency (Purple)			
	Confirmed Cases in Last 7 Days	0~3 cases	>4 cases	>14 cases	>105 cases	>175 cases			
	Hospital Bed Occupancy Rate	Less than 10%		10% or more	20% or more	50% or more			
	Common Measures (Across all stages)	Putting "The New Line Ex.) • Maintaining social dis • Cough etiquette • I • Avoiding "shared pla • Telework and rotation Individual stores and	-						
	National Classification	I 散発	的発生	Ⅱ 漸増	Ⅲ 急増	Ⅳ 爆発的拡大			
	Going Out	Avoid the 3 C's: closed spaces contact s		Requests to refrain from going to restaurants that are not taking preventative measures	Requests to refrain from going out at night/going to restaurants that serve alcohol	Requests to limit going out to essential, urgent matters (regardless of time of day)			
	Businesses					e/shortened business n industries ※ 2			
S C	Dining Together	(See "Common Measure	s" section) If possible groups/sho	I SITIALI ULOUD	s/short times	it dining together to family			
	Events	(Take action based or	n the national policy and g industries.)	uidelines for individual	Reconsider holding and participating in events	Refrain from holding and participating in events			
Act	Prefectural Schools	Decision based on the infection situation within the jurisdiction of the local Social Welfare and Health Department. $ imes 3$							
	Prefectural Facilities		Open		Consider closure of indoor facilities	Closed			
	Travel to/from Other Prefectures	Decide taking into account the national infection situation and infection spread risk							

*1. Action will be taken based on ① the number of patients undergoing treatment (special advisory: >105), ② hospital bed occupancy rate, ③ the number of new confirmed cases in the last 7 days, ④ comparison between the number of new confirmed cases this week and the previous week, (5) the presence of cases where the infection route is unclear (special advisory: 50%), and (6) the % of positive PCR tests. Furthermore, if cases are limited to one area, just that area may be raised to a Caution and Warning level.

*2. Requests for closure of "certain industry" types, will be based on the previous prefectural cases of infection transmission and national policy.

*3. In regard to prefectural schools, the decision to close schools will be made by the Prefectural Board of Education. The Prefectural BOE has established standards to close schools based on the spread of infection (within the jurisdiction of the local Health Department) and MEXT's 「学校における新型コロナウイルス感染症に関する衛生管理マニュアル」(School Hygiene Management Manual for Novel Coronavirus).

高知县新冠病毒肺炎疫情应对标准 (2021年8月19日更新)									
判断指标*1	等级	观察期 (绿色)	注意 (黄色)	警戒 (橙色)	特别警戒 (红色)	紧急事态 (紫色)			
	最近7天内新增 确诊人数	0~3人	4人以上	14人以上	105人以上	175人以上			
	病床使用率	10 %以下		10%以上	20%以上	50%以上			
	共通事项	 ·实施"新的生活方式" (例·保持接触距离(1~2m) ·咳嗽礼仪 ·咳嗽礼仪 ·吃饭时尽量使用分碟,避开公用碟 ·居家办公及换班出勤 ·教口罩 ·洗手和手部消毒 ·乘坐公共交通工具时减少会话 ·避免大声说话和交换酒杯饮酒 ·推荐网络会议 							
应对方针	国家的等级划分	I 间歇	性发生	II 渐增	Ⅲ 急增	Ⅳ 爆发性扩大			
	外出	避开"3)密"	减少前往不遵守准则提 供酒类的餐饮店	尽量不去夜间营业以及 提供酒类的餐饮店。	没有紧急情况时尽量 不外出(24小时)。			
	停业等要求	-	-	_	对一定行业 ※2 讨i 求缩短营业时间	论、实施休业及要			
	聚餐	(注意共通事项	在可能的 () 坊 () 第短时间	模、小规模且短时	[†] 间 避免与家人	以外的人聚餐			
	活动等	(根据目	国家的基本方针、准	[则应对]	再讨论是否召开、 参加	尽可能不举办、不 参加			
	县立学校		的疫情而定 ※3						
	县立设施		开馆		再讨论是否对室内 设施实施闭馆	闭馆			
	与其他县的来往	根据全国感染情况和感染扩大的风险再判断							
	※1 判断指标基于以下6个指标的数据做出等级判断。①全部感染人数(特别警戒:105人以上)、②病床使用率、③最近7天内新增确诊人数、④最近一周和上周新增确诊人 数的比较 。⑤感染途径不明的比例(特别警戒:50%)。⑥PCR阳性率(特别警戒:10%以上)。								

数的比较、⑤感染途径不明的比例(特别警戒:50%)、⑥PCR阳性率(特别警戒:10%以上)。 另,如若患者仅出现在一部分地区,则该地区划分为"注意"、"警戒"等级,其他地区则根据具体情况判断。

※2 对于停业等申请中的"一定行业",将根据县内的感染事例和国家的基本方针确定。

※3 对于县立学校,将根据文部科学省的"学校应对新冠病毒的卫生管理准则"和县教育委员会根据福祉保健所管辖范围内的感染情况制定的标准,判断是否休学。